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Z Á P I S N I CA 

Z riadnej Konferencie Slovenskej federácie karate a bojových umení konaného 

dňa 16.11.2024 v Leviciach 

 

PROGRAM 

 

1. Otvorenie konferencie 

2. Voľba zapisovateľa a overovateľa 

3. Konštatovanie účasti delegátov a naplnenie uznášaniaschopnosti 

4. Zmena programu 

5. Schválenie programu 

6. Správa revíznej komisie 

7. Asociácia neuznaných športov 

8. Slovakia Open 

9. Informácia o kontrole MŠaCR SR 

10. Aktivity SFKaBU – správy komisií 

11. MS WUKF Mexiko 2024 

12. ME WUKF Varšava 2024 

13. Zlepšenie systému hodnotenia súťaží SFKaBU 

14. Pozastavenie činnosti reprezentácie a talentovanej mládeže SFKaBU na dobu 2 

rokov 

15. Implementácia softweru UVENETEX do súťažnej sezóny 2025 

16. Úprava súťažných kategórií na kolách federácie  

17. Aktivity SFKaBU 2025 

18. Aktivity WUKF 2026 

19. WUKF Europen Tour 2025 

20. Rôzne  

21. Záver 

 

K BODU 1. 
Konferenciu otvoril prezident SFKaBU Mgr. Daniel Baran, ktorý privítal všetkých 

prítomných a poďakoval delegátom za ich účasť. 

K BODU 2. 

Delegáti jednohlasne zvolili: 

• Zapisovateľa: Rastislava Kolčáka 

• Overovateľa: Luciu Pullmann-Trnkovú 
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K BODU 3. 
Generálny sekretár Mgr. Peter Kotásek konštatoval, že konferencia je uznášaniaschopná. Z 

celkového počtu 30 klubov sa na konferencii zúčastnilo 27 delegátov, čo predstavuje 

dostatočný počet na prijímanie uznesení. 

K BODU 4. 

•  Klub KK Stará Bystrica navrhol zrušenie bodu 14 programu. Po hlasovaní: 

• Za: 9 delegátov 

• Proti: 17 delegátov 

• Zdržali sa: 1 delegát 

Návrh nebol schválený. 

•  Generálny sekretár navrhol doplnenie programu o úpravu pravidiel WUKF. Návrh bol 

jednohlasne schválený a zaradený do programu. 

K BODU 5. 
Konferencia jednohlasne schválila program s jednou zmenou (doplnok pravidiel WUKF). 

 

K BODU 6. 

Miroslava Sithová oboznámila delegátov so správou revíznej komisie o stave kontroly a 

financovania SFKaBU za rok 2023. Celkový rozpočet za rok 2023 bol 164 000 €. 

Generálny sekretár následne priblížil priebeh kontroly vykonanej Ministerstvom školstva, 

pričom zdôraznil dodržiavanie stanovených predpisov. Prezident SFKaBU informoval o 

spôsoboch financovania federácie a poďakoval revíznej komisii za vykonanú prácu. 

Konferencia vzala správu na vedomie. 

K BODU 7. 

Prezident SFKaBU informoval konferenciu, že federácia sa stala členom Asociácie 

neuznaných športov Slovenskej republiky (ANŠ SR). Priblížil dôvody členstva, medzi 

ktoré patrí lepšia spolupráca, propagácia a možnosti rozvoja. Uviedol aj výhody, ktoré 

členstvo prináša pre federáciu a jej členov. 

Prezident vyzval delegátov na hlasovanie o schválení členstva: 
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• Za: 27 delegátov 

• Proti: 0 delegátov 

• Zdržali sa: 0 delegátov 

Konferencia jednohlasne schválila členstvo SFKaBU v ANŠ SR. 

 

K BODU 8. 

Generálny sekretár informoval konferenciu o pripravovanej súťaži Slovakia Open 2025, 

ktorá sa uskutoční dňa 7. júna 2025. Delegátom priblížil plánovaný priebeh súťaže a základné 

detaily. 

Po jeho prezentácii prebehla diskusia, v ktorej boli navrhnuté nasledujúce zmeny: 

• Limitovaný počet štartov pre jednotlivých pretekárov. 

• Zrušenie družstiev v kumite detí – nahradené formou rotácií. 

• Obmedzenie družstiev v kategórii kata. 

• Zdokonalenie systému hodnotenia. 

• Počet kôl kata určený podľa počtu pretekárov. 

Všetky návrhy boli vzaté na vedomie a budú zohľadnené pri organizácii súťaže. 

K BODU 9. 

Predseda komisie reprezentácie, Kamil Horák, oboznámil konferenciu s novým bodovacím 

systémom vyhodnocovania súťaží, ktorý je momentálne v skúšobnej dobe. Tento systém by 

mal prispieť k spravodlivejšiemu hodnoteniu pretekárov. 

Po prezentácii systému prebehla rozsiahla diskusia, v rámci ktorej delegáti predložili rôzne 

pripomienky a návrhy na zlepšenie. Všetky podnety budú zapracované v ďalších fázach 

implementácie systému. 

K BODU 10. 
Generálny sekretár informoval konferenciu o prebiehajúcej kontrole zo strany 

Ministerstva školstva a športu SR. Oboznámil delegátov s doterajším priebehom a 

spoluprácou s kontrolnými orgánmi. Zdôraznil, že SFKaBU poskytuje všetky požadované 

podklady a prebieha riadne plnenie kontrolných úloh. 
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K BODU 11. 

Generálny sekretár vyhodnotil účasť pretekárov SFKaBU na Majstrovstvách sveta WUKF 

2024 v Mexiku. Súťaže sa zúčastnil malý tím pretekárov, ktorí však napriek nízkemu počtu 

dosiahli vynikajúce výsledky a reprezentovali federáciu na vysokej úrovni. 

Zdôraznil úspechy v individuálnych kategóriách a vyzdvihol nasadenie a profesionalitu tímu. 

Prezident poďakoval pretekárom, trénerom a všetkým zúčastneným za ich prácu a 

reprezentáciu SFKaBU. 

K BODU 12. 

Predseda Komisie reprezentácie, Kamil Horák, informoval konferenciu o priebehu 

Majstrovstiev Európy WUKF 2024. V rámci prezentácie vyzdvihol problém s prítomnosťou 

rodičov na zápasiskách, ktorá narušovala priebeh súťaže a organizáciu. 

Generálny sekretár oboznámil delegátov s ďalšími problémami, ktoré na súťaži vznikli a ktoré 

je potrebné riešiť, najmä s nomináciou pretekárov na medzinárodné súťaže. Téma 

vyvolala diskusiu, pričom boli navrhnuté opatrenia na zlepšenie systému nominácie a 

kontroly organizácie. 

K BODU 13. 

Adrián Kleman oboznámil konferenciu so svojím návrhom na zlepšenie systému hodnotenia 

pretekárov. Návrh obsahoval konkrétne opatrenia a odporúčania na zvýšenie transparentnosti 

a objektivity hodnotenia. 

Konferencia vzala návrh na vedomie. 

K BODU 14. 

KK Rovinka predložila návrh na pozastavenie činnosti reprezentácie a talentovanej mládeže 

SFKaBU na obdobie 2 rokov. Generálny sekretár vyzval delegátov na hlasovanie. 

Výsledky hlasovania: 

• Za: 1 delegát 

• Zdržalo sa: 4 delegáti 

• Proti: 22 delegátov 

Konferencia návrh neschválila. 
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Generálny sekretár navrhol vytvoriť pracovnú skupinu z členov Komisie reprezentácie, 

Komisie talentovanej mládeže a dobrovoľníkov, ktorí sa prihlásia do 31.12.2024. Úlohou 

skupiny bude pripraviť podklady o fungovaní komisií, ich štruktúre a systéme nominovania 

do reprezentácie a na ME/MS do 15.2.2025. Po vypracovaní bude návrh predložený na 

pripomienkovanie a následne schválený konferenciou do 28.2.2025. 

Upozornenie: Nedodržanie schválených kritérií a porušovanie pravidiel zo strany klubov 

bude považované za disciplinárny priestupok. V prípade, že navrhovaný materiál nebude 

predložený alebo schválený, činnosť Komisie reprezentácie a Komisie talentovanej mládeže 

bude pozastavená. 

Hlasovanie: Za návrh hlasovalo 27 členov, návrh bol jednohlasne prijatý. 

K BODU 15. 

Prezident SFKaBU, Mgr. Daniel Baran, oboznámil konferenciu s fungovaním softvéru 

UVENTEX, ktorý je navrhnutý na správu a organizáciu súťaží. 

Generálny sekretár vyzval na hlasovanie o implementácii softvéru s podmienkou vytvorenia 

podporného tímu do januára 2025. 

Výsledky hlasovania: 

• Za: 26 delegátov 

• Zdržalo sa: 1 delegát 

• Proti: 0 delegátov 

Konferencia schválila implementáciu softvéru UVENTEX s podmienkou vytvorenia 

podporného tímu do 01/2025. 

K BODU 16. 

Konferencii boli predložené návrhy na nové súťažné kategórie: 

• Kata družstvá: 5–7 rokov a 8–9 rokov 

• Kumite družstvá: 5–7 rokov a 8–9 rokov 

Po diskusii prebehlo hlasovanie: 

• Za: 1 delegát 

• Zdržalo sa: 11 delegátov 

• Proti: 13 delegátov 

Konferencia neschválila zmenu súťažných kategórií. 
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K BODU 17. 

Prezident SFKaBU oboznámil konferenciu s plánovaným termínovým kalendárom na rok 

2025. 

• Návrh členov federácie: 

o 27. 9. 2025 – Kolo federácie v Prievidzi 

• Dôležité podujatia: 

o Majstrovstvá sveta WUKF: Malmö, Švédsko, 9.–13. 7. 2025 

o Majstrovstvá Európy WUKF: Riga, Lotyšsko, október 2025 

Prezident vyzval kluby na nahlásenie ďalších termínov a zdôraznil potrebu ich konzultácie s 

prezidentskou radou. 

K BODU 18. 
 

Majstrovstvá sveta WUKF 2026: Rumunsko, júl 

2026 

K BODU 19. 

Prezident informoval konferenciu o podujatiach zaradených do WUKF European Tour 

2025: 

• Italy Open – Bologna, Taliansko 

• British Open – Londýn, Veľká Británia 

• Slovakia Open – Slovensko 

• Kanzen Cup – Škótsko 

• Transylvania Cup – Cluj, Rumunsko 

Upozornil na význam zapojenia slovenských klubov do týchto súťaží a zdôraznil dôležitosť 

účasti na podujatiach zaradených do tejto prestížnej série. 

K BODU 20. 
a) KKK Pezinok - Mgr. Miroslav Horák navrhol zmenu pravidiel týkajúcich sa oblečenia 

(nohavice z karate gi a vrch športového oblečenia) 

Výsledky hlasovania: 

• Za: 3 delegáti 

• Zdržalo sa: 7 delegátov 

• Proti: 17 delegátov 
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Konferencia neschválila zmenu pravidiel. 

 

b) Kategória 12-13 rokov kumite - Navrhovalo sa rozdelenie na kategórie: 10-12 roční, 13 

roční a 14-15 roční. 

• Za: 25 delegátov 

• Zdržalo sa: 2 delegátov 

• Proti: 0 delegátov 

Konferencia schválila návrh na rozdelenie kategórií. 

 

c) Návrh na rozdelenie kategórií na MSR Levice - Navrhovalo sa rozdelenie do kategórií 10-

11 rokov a 12-13 rokov. Hlasovanie skončilo s 27 hlasmi za, konferencia schválila návrh 

jednohlasne. 

 

d) Kategória Kobudo do 13 rokov - Navrhovalo sa rozdelenie na kategórie do 10 rokov a 11-

13 rokov. Hlasovanie skončilo nasledovne: 14 za, 11 sa zdržalo, 2 proti. Konferencia 

schválila návrh na rozdelenie kategórií. 

e) Generálny sekretár oboznámil konferenciu, že všetky rozhodnutia Prezidentskej rady sú 

zverejnené na oficiálnej stránke SFKABU a sú záväzné. Tieto rozhodnutia môže zmeniť len 

Konferencia. Taktiež informoval, že všetky prijaté dokumenty sú zverejnené na oficiálnej 

stránke. 

f) Reprezentačná trénerka Linda Ondrejková navrhla zorganizovanie spoločenskej akcie 

Karate ples, ktorá sa uskutoční 1. 2. 2025, a bude spojená s oceňovaním športovcov. 

Konferencia bola vyzvaná, aby nahlásila záujem o účasť. 

g) Prezident Mgr. Daniel Baran oboznámil konferenciu, že všetky potrebné informácie 

ohľadom antidopingu budú zverejnené na webovej stránke. SFKaBU aktívne spolupracuje s 

Antidopingovou agentúrou a vyvíja rôzne aktivity v tejto oblasti. 

h) Rudolf Uram sa informoval o trénerskej licencii špeciálne pre kobudo. JUDr. Dado 

Klementisová upresnila, že v rámci trénerskej licencie je možné trénovať aj karate, aj 

kobudo. 

i) Kamil Horák požiadal konferenciu o obozretnosť pri užívaní žuvacieho tabaku deťmi 

najmä pred súťažou. 

 

Generálny sekretár ukončil konferenciu a poďakoval sa za účasť. 

 

 

 

 

Zapisovateľ: Rastislav Kolčák 

Overovateľ: Lucia Pullmann Trnková 
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